
تنها آثار همان اعمالمان را به ما میدهند که چون آن اعمال با فطرت ما نمیخواند و مطابق

حقیقت خود عمل نکردیم، عذاب آور است
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متن پرسش

با عرض سلام و تشکر از اینکه زود پاسخ می دهید. می خواستم بپرسم با توجه به اینکه انسان به هر

حال بدون اختیار قدم به دنیا گذاشته و بار سنگین امانت بر دوشش گذاشته می شود و گذشتن از

موانع این دنیا و مهم تر از آن مراحل برزخی و اخروی سخت است چرا این همه عذاب باید ببیند؟ و

چرا این همه عذاب بیشتر به صورت آتش مطرح می شود؟ در ضمن اگر در این زمینه کتاب یا جزوه

ای دارید معرفی نماد تا استفاده بیشتری ببرم. با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در کتاب «هدف حیات زمینی آدم» داشته ام. عنایت داشته باشید

هیچ وقت در قیامت عذابی به انسان نمیدهند بلکه قرآن در آیه52 سورهی یونس(علیهالسلام)

میفرماید: «ثُمَّ قیلَ لِلَّذینَ ظَلَمُوا ذُوقُوا عَذابَ الْخُلْدِ هَلْ تُجْزَوْنَ إِلاَّ بِما کُنْتُمْ تَکْسِبُون» به آنهایی که

در دنیا ظلم کردند گفته میشود بچشید عذاب جاودانه را، جز آنچه خودتان برای خودتان کسب

کردید جزا داده شدید؟ در واقع ما را خلق کردند برای این که ما آینهی نمایش کمالات الهی باشیم و از

کمالات الهی برخوردار شویم؛ حال اگر خودمان به خودمان ظلم کردیم و چیزهای دیگر را انتخاب کردیم،

تنها آثار همان اعمالمان را به ما میدهند که چون آن اعمال با فطرت ما نمیخواند و مطابق حقیقت

خود عمل نکردیم، عذاب آور است. موفق باشید


